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2019-1321 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget har i brev af 28. februar 2019 stillet mig 

følgende spørgsmål vedrørende L154 – Forslag til ændring af lov om DSB 

(Kommerciel ejendomsudvikling), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål nr. 2: 

Hvor mange ejendomme, der ikke længere anvendes til jernbaneformål, er i alt 

solgt fra: 

 

- I perioden 1999, hvor DSB blev omdannet fra et statsselskab til et SOV, til 

2008, hvor DSB valgte at overdrage ejendomme til DSB Ejendomsudvikling 

A/S? 

- I perioden efter 2008? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet fra DSB, som har oplyst følgende:  

 

”DSB har ikke en opgørelse over solgte ejendomme perioden 1999 - 2008.  

 

I perioden 2009 - 2017 udgør salgssummen ved salg af ejendomme i DSB Ejen-

domsudvikling A/S 2.716 mio. kr. Avancen ved disse salg udgør ca. 1.380 mio. 

kr. ” 
 

Jeg har ikke yderligere at tilføje.  

Med venlig hilsen 

Ole Birk Olesen 
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